
Μαρκόπουλο 22/03/2023

ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ

Μετά την αυθαίρετη, άνευ ενημέρωσης/γνώσης και διαβούλευσης με τους εμπλεκόμενους με τις
Ελληνικές ιπποδρομίες φορέων (ιδιοκτήτες, προπονητές, ιπποπαραγωγοί, αναβάτες) απόφαση
της εταιρείας Ιπποδρομίες Μονοπρόσωπη Α.Ε. (100% θυγατρική της ΟΠΑΠ ΑΕ) για αύξηση της
τιμής των παροχών και υπηρεσιών της κτηνιατρικής κλινικής, αδιαφορώντας για και
διακινδυνεύοντας απόλυτα την ευζωία των ίππων, η εταιρεία, για μία ακόμη φορά, δυστυχώς,
επιβεβαιώνει όλους τους φόβους και τις άπειρες προειδοποιήσεις των φορέων ότι τα τελευταία
έτη γίνεται συνεχής μεθόδευση για την επίτευξή ολικής απαξίωσης και εν τέλει οριστικής
παύσης της Ελληνικής ιπποδρομιακής και ιπποπαραγωγικής δραστηριότητας.

Ενδεικτικά αναφέρουμε ορισμένες από τις νέες τιμολογήσεις:

● κλινική εξέταση από 6 σε 60 ευρώ (αύξηση 1000%)
● εξέταση χωλότητας από 10 σε 60 ευρώ (αύξηση 600%)
● ενδοαρθρική από 25 σε 75 ευρώ (αύξηση 300%)
● μεσοθεραπεία από 25 σε 130 ευρώ (αύξηση 520%)
● μία ακτινογραφία από 7 σε 15 ευρώ (αύξηση 100%)
● ενδοσκόπηση από 30 σε 80 ευρώ (αύξηση 165%)
● αιματολογικές εξετάσεις από 6 σε 20 ευρώ (αύξηση 320%)
● υπερηχογράφημα από 20 σε 60 ευρώ (αύξηση 300%)
● γαστροσκόπιση από 40 σε 160 ευρώ (αύξηση 400%)
● νοσηλεία εντατικής θεραπείας ανά ημέρα από 40 σε 150 ευρώ (αύξηση 400%)
● χειρουργείο κολικός από 450 σε 1.600 ευρώ αύξηση 350%)
● νοσηλεία εντατικής θεραπείας μετά από κολικό ανά ημέρα από 80 σε 700 ευρώ

(αύξηση 875%)

Σημειώνουμε ότι οι παραπάνω αυξήσεις εκτός του ότι, κατά την άποψή μας, είναι ξεκάθαρη
αισχροκέρδεια επιπλέον είναι απόλυτα αδικαιολόγητες. Αδικαιολόγητες διότι τη δεδομένη
στιγμή δεν έχει αλλάξει απολύτως τίποτα στις διαδικασίες, στις παροχές και στις υπηρεσίες της
κτηνιατρικής κλινικής, όπως επίσης δεν έχει γίνει καμία αναβάθμιση ή προμήθεια νέων
μηχανημάτων καθώς επίσης είναι προφανές ότι δεν έχουν αυξηθεί οι απολαβές των
κτηνιάτρων.

Αντιθέτως το μόνο που έχει αλλάξει τα τελευταία χρόνια είναι η σταδιακή απόλυτη
αποδυνάμωση της κτηνιατρικής κλινικής --παρά τις πραγματικά φιλότιμες και επαγγελματικές
προσπάθειες των λιγοστών κτηνιάτρων.



Η παραχωρησιούχος εταιρεία Ιπποδρομίες Μονοπρόσωπη ΑΕ (100% θυγατρική ΟΠΑΠ ΑΕ)
μετά από όλες τις τεράστιες προηγούμενες καταστροφικές ενέργειές της (πχ.. την μείωση
επάθλων κατά 80% (την μόνη πηγή εσόδων των επαγγελματιών), μη διαφημίζοντας τις
ιπποδρομίες, μην έχοντας τηλεοπτική κάλυψη, μη βάζοντας ποτέ (ούτε στην πανδημία),
ιντερνετικό στοίχημα (ενώ έχει για όλα τα άλλα προϊόντα του), τις μειωμένες εργασίες στίβου, τη
μείωση ασθενοφόρων, τα συνεχόμενα λάθη διαχείρισης....κτλ, κτλ..) φαίνεται να αποφάσισε ότι
και οι λιγοστοί εναπομείναντες επενδυτές έχουν αντέξει “ηρωικά” πολύ και πρέπει να βρεθεί
επιπλέον εμπόδιο έτσι ώστε γρήγορα να απομακρυνθούν και αυτοί διευκολύνοντας έτσι τον
στόχο της για οριστική παύση της ιπποδρομιακής δραστηριότητας.

Άλλωστε, όλα τα τελευταία χρόνια με τη συνεχή μεθόδευση της εταιρείας για τον αφανισμό των
Ελληνικών ιπποδρομιών είναι ξεκάθαρο ότι ο μόνος λόγος για τον οποίο συμμετείχε αρχικά
στον διαγωνισμό παραχώρησης ήταν για να αποκτήσει το αποκλειστικό δικαίωμα μονοπωλίου
του τζόγου/στοιχηματισμού στη χώρα (το οποίο ακόμα!! έχει).

Χειρότερο όμως της απαράδεκτης συμπεριφοράς της εταιρείας είναι η απαράδεκτη απόλυτη
ανυπαρξία και αδιαφορία της Πολιτείας/κυβέρνησης τόσο στον έλεγχο της σύμβασης
παραχώρησης, όσο για τις, με αποδείξεις, καταγγελίες των ιπποδρομιακών φορέων, μη
ελέγχοντας και επαναφέροντας τη νομιμότητα στην ΝΠΔΔ Φίλιππο Ένωση Ελλάδος αφήνοντας
έτσι τον απόλυτο έλεγχο της δραστηριοτητας στην θυγατρική του ΟΠΑΠ ΑΕ, Ιπποδρομίες
Μονοπρόσωπη ΑΕ που απο την αρχή είναι ελεγκτής και ελεγχόμενος (και ο οποίος
χρησιμοποιεί την ΠΝΔΔ και για την στοχοποίηση φορέων- Bullying, αφαίρεση αδειών, λίστα
καθυστερούντων…). Επιπλέον ανύπαρκτη είναι και η επιτροπή παιγνίων η οποία όφειλε να
είχε παρέμβει για όλα τα προαναφερόμενα και για επιπλέον γεγονότα.

Δυστυχώς όπως διαπιστώθηκε το τελευταίο μήνα με το τραγικό περιστατικό των Τεμπών, όπου
επίσης δεν υπήρξε έλεγχος, όπου επίσης δεν εισακούστηκαν οι καταγγελίες, όπου επίσης η
ανεξάρτητη αρχή ελέγχου ήταν απούσα, και είχε ως αποτέλεσμα τον άδικο θάνατο τόσων
ανθρώπων, το κλείσιμο τόσων σπιτιών και την καταστροφή τόσων οικογενειών, είναι ότι μόνο
τότε όλοι (πολιτικός κόσμος, κυβέρνηση, δημοσιογράφοι, ανεξάρτητες αρχές ελέγχου,
εισαγγελείς κτλ..) ξαφνικά ενδιαφέρονται και “στεναχωριούνται”.

Επίσης, καταδικαστικό για τις ιπποδρομίες είναι ότι η καταστροφή των οικογενειών, το κλείσιμο
των σπιτιών όπως και “θάνατοι” των επαγγελματιών αλλά και όλων όσων ασχολούνται με τις
Ελληνικές ιπποδρομίες γίνεται σταδιακά και καθημερινά (κατάρρευση ψυχικής υγείας,
μελαγχολίες, ασθένειες και θάνατοι από άγχος/στεναχώρια, οικογένειες χωρίς τα βασικά όπως
τροφή - φάρμακα, ρεύμα, σπίτι κτλ).



Οι άνθρωποι του ιπποδρόμου όλα αυτά τα χρόνια αντιμετωπίζουν αυτές τις δυσκολίες με
απόλυτη αξιοπρέπεια και συσπείρωση η δε προσπάθεια τους αγνοείται.Μήπως τελικά για να
ακουστεί η αλήθεια θα έπρεπε να μην είχαν αποφευχθεί οι αυτοκτονίες ,...μήπως έπρεπε να
πεθάνουν από το κριό και την πείνα παιδιά ,…μήπως έπρεπε να υποσιτιστούν ίπποι,...μήπως
έπρεπε τους άστεγους μας να τους αφήσουμε στο δρόμο,...μήπως έπρεπε τους άρρωστους μας
να τους αφήσουμε χωρίς φάρμακα για να πεθάνουν, μήπως έπρεπε οι επενδυτές και τα μέλη
της ιπποδρομιακής κοινότητας που παρενέβησαν/νουν για την στήριξή των προαναφερόμενων
καθημερινών προβλημάτων να είχαν αδιαφορήσει, μήπως έπρεπε οι επενδυτές να είχαν
φύγει/αποχωρήσει, μήπως, μήπως…. για να υπάρξει ενδιαφέρον από τους αρμόδιους;
Ενδιαφέρον όχι για επιδόματα η κροκοδείλια δάκρυα αλλά ενδιαφέρον για να τηρούνται τα
νόμιμα, τα δίκαια και οι κρατικές συμβάσεις έτσι ώστε να διατηρηθεί μια δραστηριότητα με
ιστορία 100 ετων, άρα και η εργασία μας.

Σήμερα όμως σύσσωμοι συνειδητοποιήσαμε ότι ζητώντας τα αυτονόητα, τα δίκαια και νόμιμα
μέσω σκληρής δουλειάς, μέσω προειδοποιήσεων, μέσω ανταλλαγής εγγράφων και πολιτικών
συναντήσεων με τους αρμόδιους υπουργούς αλλά ακόμα και μέσω της δικαστικής οδού πάντα
με ήθος και αξιοπρέπεια, η δικαίωση και το όποιο αποτέλεσμα είναι άγνωστες έννοιες στη χώρα
μας.

Δεν δύναται σε μία χώρα με εκπληκτικές ιπποδρομιακές εγκαταστάσεις (τις οποίες ακόμα
πληρώνει ο ελληνικός λαός), όπου υποτίθεται ότι αναζητούνται σοβαροί επενδυτές και όπου
έχουμε εξαιρετικό καιρό 300 μέρες το χρόνο μία δραστηριότητα η οποία κάποτε συντηρούσε και
ανεπτυξε όλον τον αθλητισμό (χτίζοντας στάδια και όχι μόνο) να μην έχει γίνει κέντρο έλξης όλης
της παγκόσμιας ιπποδρομιακής κοινότητας... διεξάγοντας διεθνούς ιπποδρομιακούς αγώνες οι
οποίοι θα έδιναν ανάπτυξη στον ελληνικό αθλητισμό αλλά επιπλέον και κυρίως θα έδιναν θέσεις
εργασίας σε χιλιάδες ανθρώπους και σε δεκάδες επαγγέλματα τα οποία εξαρτώνται από όλη
την δραστηριότητα. Είναι αδιανόητο εν έτη 2023 η πολιτεία να μην αντιλαμβάνεται το οικονομικό
μέγεθος της ιπποδρομιακής βιομηχανίας/δραστηριότητας. Σε χώρες παρομοίου μεγέθους
όπως π χ η Ιρλανδία η ιπποδρομιακή βιομηχανία είναι η 4η τη τάξη στη χώρα, χωρίς να
συγκρίνουμε διαφορετικά πράγματα ενδεικτικά αναφέρουμε την απώλεια εσόδων με ένα
κλειστό ιππόδρομο σε σχέση με έναν ανοιχτό, σύγχρονο, δίκαιο και σε λίγο καλύτερη
κατάσταση από οτι την έχει καταντήσει η Ιπποδρομίες ΑΕ.Ο ιππόδρομος μπορεί να
φιλοξενήσει 1600 αλογα ,εκ των οποίων τα 400 θα μπορούσαν να είναι Ελληνικά (όπως ήταν
πριν κάποια χρόνια) με δυο ή τρεις ιπποδρομιακές συγκεντρώσεις την εβδομάδα (ενδεικτικά…
φορολογητέα ύλη: φόρος επάθλων στη πηγή,ΦΠΑ μόνο στα έξοδα ιδιοκτητών, φόρος στον
στοιχηματισμό, αγροτικοί δραστηριότητα, μεταφορείς αλόγων, θέσεις εργασίες που χάνονται,
ανακύκλωση του χρήματος, εμπορικές δραστηριότητες….κτλ

Έτσι ενημερώνουμε όλους ότι πλέον δεν θα περιμένουμε θαύμα, δεν θα περιμένουμε την
δικαιοσύνη και την πολιτεία να αποφασίσει το πότε θα ασχοληθεί ώστε η εταιρία να ασχοληθεί



σοβαρά με τις Ελληνικές ιπποδρομιες και με την ανάπτυξη τους (και όχι μόνο τη διατήρηση του
μονοπωλίου τζόγου, τις ξένες ιπποδρομίες και τις virtual ιπποδρομίες) και σίγουρα δεν θα
περιμένουμε άλλο τον οριστικό θάνατό μας

Ως αρχή ενημερώνουμε ότι την Δευτέρα 27/03/2023 μεταξύ τρίτης και τετάρτης ιπποδρομίας θα
υπάρξει μία ώρα στάση εργασίας, σε μία ακόμη προσπάθεια γνωστοποίησης του προβλήματος
και με κύριο αίτημα η εταιρεία και η κυβέρνηση να αποφασίσουν να ασχοληθούν επιτέλους
σοβαρά ώστε να βρεθεί οριστική λύση διάσωσης της Ελληνικής ιπποδρομιακής και
ιπποπαραγωγικής δραστηριότητας, ζητούμε την άμεση παρέμβαση εισαγγελέα για όλα τα
προαναφερόμενα και ζητάμε από όλους την κατανόηση αλλά και την συμπαράστασή τους.

Εάν δε, συνεχίσει η αδιαφορία όλων των υπευθύνων και αρμόδιων ενημερώνουμε πως θα
προβούμε σε κάθε νόμιμη ενέργεια για να προστατέψουμε την ευζωία των ίππων και τις
οικογένειες μας όπως και θα προσφύγουμε στα Ευρωπαικα δικαστηρια.

- ΗΈνωση Προπονητών Δρομώνων Ίππων-ΕΠΔΙ- Για το ΔΣ: Ιωάννης Μυκονιάτης Πρόεδρος
- Η Συνεργατική Αναβατών Δρομώνων Ίππων, Για το ΔΣ: Γεώργιος Μερσινιάς Πρόεδρος


